



## Save the date!

# The Agriculture and Agri-food market in Mexico: Webinars to help you succeed and achieve your objectives

Are you interested in exploring opportunities in the agriculture and agri-food sector in Mexico? If so, we invite you to register to any (or all) of the following five webinars aimed at providing you with practical information and tips to successfully export to Mexico.

Wednesday  
February  
19, 2020  
13:00 to  
14:30 (EST)

### Overview of the Customs Clearance Procedures in Mexico for Agriculture and Agri-food Products

Mr. Luis Pérez-Benítez  
Border Clearance Adviser, Luis A. Pérez Law Offices

What do I need to do for my products to enter Mexico? Understanding the customs clearance process in Mexico for agriculture & agri-food products, as well as how to send product samples, is key when doing business in this market. This webinar is aimed at providing you with a step-by-step overview of the customs clearance process in Mexico, as well as practical advice and best practices to address common challenges experienced by Canadian exporters.

[Register to attend](#) (Password: Mexico)

Tuesday  
February  
25, 2020  
13:00 to  
14:00 (EST)

### Overview of the Animal Feed and Feed Ingredients Market in Mexico

Mr. Bernardo Salmerón  
AS Comercio Integración

Mexico is a large producer of animal feed and is heavily dependent on imports of animal feed ingredients, which present opportunities for Canadian exporters. In this webinar, you will learn more about the animal feed market in Mexico, including: the latest trends, the types of feed ingredients in demand, purchasing decision factors, applicable Mexican import regulations, as well as best practices on how to do business in this sector.

[Register to attend](#) (Password: Mexico)



<p>Wednesday March 4, 2020 13:00 to 14:00 (EST)</p>	<p><b>Overview of Food Labelling Requirements in Mexico for Retail Sale</b></p> <p>Ms. Nora Gonzalez G &amp; G Gestoria en Comercio Exterior</p> <p>Understanding food labelling requirements in Mexico is key when doing business in this market. In this webinar, you will learn more about the general principles for food labelling in Mexico, the core requirements, allergen labelling, health/nutritional claims, and the key resources available to you.</p> <p><a href="#">Register to attend</a> (Password: Mexico)</p>
---	---

<p>Wednesday March 11, 2020 12:00 to 13:00 (EST)</p>	<p><b>Doing Business with Mexico in the Agri-food Sector</b></p> <p>Ms. Jennifer Rodrigue, Trade Commissioner Mr. Alejandro Ruiz, Trade Commissioner Embassy of Canada in Mexico</p> <p>Mexico is the 4<sup>th</sup> largest export destination for Canadian agriculture and agri-food products. In this webinar, you will learn more about current trends and opportunities in this market, some of the key considerations to keep in mind when doing business in Mexico, key market entry strategies to consider, as well as tips and best practices.</p> <p><a href="#">Register to attend</a> (Password: Mexico)</p>
--	--

<p>Wednesday March 18, 2020 13:00 to 14:00 (EST)</p>	<p><b>Overview of Distribution Channels for the Retail and the Hotel, Restaurant and Institutional (HRI) sectors in Mexico</b></p> <p>Ms. Nora Gonzalez G &amp; G Gestoria en Comercio Exterior</p> <p>To better understand national and regional distribution channels in Mexico, as well as learn more about best practices to have your products successfully distributed in this market, we invite you to join us for this webinar.</p> <p><a href="#">Register to attend</a> (Password: Mexico)</p>
--	--

For any questions, contact Trade Commissioner Jennifer Rodrigue, [Jennifer.rodrigue@international.gc.ca](mailto:Jennifer.rodrigue@international.gc.ca)

**Get the TCS advantage**

We are located in over  
160 cities worldwide.

[tradecommissioner.gc.ca](http://tradecommissioner.gc.ca)

**Tirez parti du SDC**

Nous sommes situés dans plus  
de 160 villes à travers le monde.

[deleguescommerciaux.gc.ca](http://deleguescommerciaux.gc.ca)



## À vos agendas!

### Le marché agricole et agroalimentaire au Mexique: Webinaires pour vous aider à atteindre vos objectifs et réussir

Êtes-vous intéressés à explorer les débouchés dans le secteur agricole et agroalimentaire au Mexique? Si tel est le cas, nous vous invitons à vous inscrire aux webinaires suivants afin de recevoir des renseignements pratiques et des conseils pour exporter au Mexique.

Mercredi 19  
février  
2020  
13h00 à  
14h30  
(HNE)

#### Aperçu des procédures de dédouanement au Mexique pour les produits agricoles et agroalimentaires

M. Luis Pérez-Benítez  
Conseiller en dédouanement, Luis A. Pérez Law Offices

Que dois-je faire pour que mes produits entrent au Mexique? Comprendre le processus de dédouanement au Mexique pour les produits agricoles et agroalimentaires, ainsi que la façon d'envoyer des échantillons de produits est essentiel lorsque vous faites des affaires dans ce marché. Ce webinaire vise à vous fournir un aperçu étape par étape du processus de dédouanement au Mexique et vous donner des conseils pratiques afin de faire face aux défis rencontrés par plusieurs exportateurs canadiens.

[Inscription](#) (Mot de passe: Mexico) \*Ce webinaire est offert en anglais seulement\*

Mardi 25  
février  
2020  
13h00 à  
14h00  
(HNE)

#### Aperçu du marché des aliments pour animaux et ses ingrédients au Mexique

M. Bernardo Salmerón  
AS Comercio Integración

Le Mexique est un grand producteur d'aliments pour animaux et est fortement dépendant des importations d'ingrédients pour leur fabrication, ce qui offre des débouchés aux exportateurs canadiens. Dans ce webinaire, vous en apprendrez davantage sur le marché des aliments pour animaux au Mexique, y compris: les dernières tendances, les types d'ingrédients en demande pour l'alimentation animale, les facteurs de décision d'achat, la réglementation mexicaine applicable à l'importation de ces produits, ainsi que les meilleures pratiques sur la façon de faire des affaires dans ce secteur.

[Inscription](#) (Mot de passe: Mexico) \*Ce webinaire est offert en anglais seulement\*



<p>Mercredi 4 mars 2020 13h00 à 14h00 (HNE)</p>	<p><b>Aperçu des exigences d'étiquetage au Mexique pour les produits agroalimentaires destinés à la vente au détail</b></p> <p>M<sup>me</sup> Nora Gonzalez G &amp; G Gestoria en Comercio Exterior</p> <p>Comprendre les exigences d'étiquetage au Mexique pour les produits agroalimentaires est essentiel pour faire des affaires dans ce marché. Dans ce webinaire, vous en apprendrez davantage sur les principes généraux en matière d'étiquetage pour les produits agroalimentaires, les exigences fondamentales, l'étiquetage relatif aux allergènes, ainsi que sur les ressources clés à votre disposition.</p> <p><a href="#">Inscription</a> (Mot de passe: Mexico) *Ce webinaire est offert en anglais seulement*</p>
<p>Mercredi 11 mars 2020 13h30 à 14h30 (HNE)</p>	<p><b>Faire des affaires au Mexique dans le secteur agroalimentaire</b></p> <p>M<sup>me</sup> Jennifer Rodrigue, Déléguée commerciale M<sup>me</sup> Francis Lindsay, Conseillère (Agroalimentaire) Ambassade du Canada au Mexique</p> <p>Le Mexique est la quatrième destination d'exportation pour les produits agricoles et agroalimentaires canadiens. Dans ce webinaire, vous en apprendrez davantage sur les tendances et les débouchés dans ce marché, certaines des principales considérations à garder à l'esprit lorsque vous faites des affaires au Mexique, ainsi que les principales stratégies d'entrée à connaître. Vous recevrez également des conseils pratiques pour vous aider à atteindre vos objectifs.</p> <p><a href="#">Inscription</a> (Mot de passe: Mexico)</p>
<p>Mercredi 18 mars 2020 13h00 à 14h00 (HNE)</p>	<p><b>Aperçu des canaux de distribution au Mexique pour les secteurs de la vente au détail, de l'hôtellerie, de la restauration et des institutions (HRI)</b></p> <p>M<sup>me</sup> Nora Gonzalez G &amp; G Gestoria en Comercio Exterior</p> <p>Pour mieux comprendre les canaux de distribution nationaux et régionaux au Mexique, ainsi que pour en savoir davantage sur les meilleures pratiques pour distribuer vos produits sur ce marché, nous vous invitons à participer à ce webinaire.</p> <p><a href="#">Inscription</a> (Mot de passe: Mexico) *Ce webinaire est offert en anglais seulement*</p>

Si vous avez des questions, communiquez avec Jennifer Rodrigue, [jennifer.rodrigue@international.gc.ca](mailto:jennifer.rodrigue@international.gc.ca), Déléguée commerciale.